

**2/12/2023 Pastor Rob**

**God's Ways as Truth: the light and shadow of our actions**

**1 Cor. 13:6-7**

## **2/12/2023 Announcements**

**1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.**

Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected.



**2. Face masks are now optional inside the church building but are still highly recommended.**

**3. The Sojourners Bible Study and Prayer** is starting a new in-depth study on the Book of 1st Corinthians. Prayer time will be intercession for our church and one another. Come and join us on Wednesday at 7 PM via zoom! (Meeting ID: 249 122 2044 Password: 24680).

4. The ongoing **Growing Sunday School Class** focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. Class is held from 9:30 to 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at [robthestans@gmail.com](mailto:robthestans@gmail.com) for any questions.

5. The February **Community Night** will be a casual dinner at Chipotle Mexican Grill at Park West Village (1516 Village Market Place, Morrisville) from 6:30 - 7:30pm on February 17.

6. **Starting February our church will share our old building with brothers and sisters from the Evangelical Formosan Church NC for about six months.** By doing so we are helping the EFC-NC during their church building renovation period. Please show our love and respect toward our EFC-NC Christian brothers and sisters. Thank you.

7. The Church has sent you a REALM link by email regarding your year 2022 giving statement. If you did not get the email or the link, you may request a hard copy sent to you. Please send an email to "[fundrccc@gmail.com](mailto:fundrccc@gmail.com)." and give your name and mailing address. Thank you.

**8. The 2023 VBS will be held on 7/17-7/21, please save the date.**

9. In the afternoon of 2/8 brother Philip Yeung went to be with the Lord at home. Philip got along with everyone, always ready to lend a helping hand and he was also active serving at church. Please pray that the Lord will comfort his family: wife Ivy and daughters Rachel and Vincy. Details about his memorial service, burial and other arrangements will be announced at a later date. If you have any questions, please contact Minister Raymond Ting

## **Youth Announcements**

1. **New Believer's and Baptism Class**—If you have accepted Jesus as your Lord and Savior, but have not yet been baptized, prayerfully consider joining our New Believer's and Baptism class to follow Jesus in this next step of faith and loving obedience to Jesus. We will have this class on the following Fridays from 6:30-7:15 p.m. in Room 201 - February 17, February 24, March 10.

2. **Friday's Youth Group** - Join us on this Friday, February 17, at 7:30 p.m. for Youth Group. Our topic will be "The Lent Challenge for 2023."

3. **Wednesday Youth Prayer** - Join us for prayer at 7 p.m. on this Wednesday, February 15, through Zoom.

4. **Youth Sunday School** - Join us from 9:30-10:45 a.m. each Sunday for our in-person classes. We also have our online class from 9:00-9:45 a.m. each Sunday.

5. **New Youth QT Plan - Winning the War in Your Mind - 2/ 14-20**—Contact Pastor Jerry to join this new plan.

6. **Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple-Makers Needed.** If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

## **Children's Info. (Preschooler – 5<sup>th</sup> Grade)**

1. The children's department provides in-person Sunday classes from Pre-school to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to seeing your children .

The location is in the old building, and the courses are as follows:

In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am

In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm

There is AWANA class on Friday.

## **Upcoming Sermon**

2/19/2023

Pastor Rob

## 2/12/2023 華語堂廖忠信弟兄

### 證道題目

#### 神所指引的腳步 - GPS

箴言 16: 9

## 2/12/2023 報 告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳培材弟兄主講：「人生下半場」。2/19 陳煌輝傳道主講：「幻影般的人生，我有什麼指望呢？」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 教會已經由電子郵件發送給您 2022 年奉獻記錄 REALM 的鏈接。如果您還沒有收到電子郵件或鏈接，教會可以郵寄給您。請發送電子郵件至 "fundrccc@gmail.com," 請留下您的姓名與地址。謝謝。
5. 2023 年 VBS 訂於 7/17-7/21 舉行，請大家預留時間。
6. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。
7. 從 2 月開始，我們教會將與北卡台福教會的弟兄姊妹暫時共用我們的舊堂約六個月。這樣我們就在台福教堂翻修教堂期間幫助他們。請向台福基督教會兄弟姐妹表達我們主裡的愛和尊重。謝謝。

## 兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。  
地點在舊堂, 課程如下：  
實體兒童主日學: 9:30-10:45am  
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm  
周五有 AWANA 課程。

## 青少年事工報告

1. 新信徒和洗禮班 – 如果你已經接受耶穌為你的主和救主，但還沒有受洗，請虔誠地考慮加入我們的新信徒和洗禮班，跟隨耶穌跨出信心和愛順服耶穌的下一步。我們將在接下來的周五 2/17、2/24、3/10 下午 6:30-7:15 上課。地點在 201 室
2. 青少年團契星期五聚會 – 歡迎參加 2/17 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。這週主題是: "The Challenge for 2023"。
3. 週三青少年禱告會 – 歡迎參加 2/15 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年主日學 – 歡迎參加每個主日 9:30 – 10:55 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 青少年靈修計劃 – Winning the War in your Mind – 2/14-20。請聯繫 Jerry 牧師參加新的靈修計劃。
6. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人 – 如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

### 請為下週主日講員代禱

| 日期        | 國語    | 粵語    | 英語         |
|-----------|-------|-------|------------|
| 2/19/2023 | 陳百鍊傳道 | 丁少文傳道 | Pastor Rob |

| 華語成人主日學課程 2022 冬季班(12/4-2//26/2023)11:15am – 12:30pm |       |               |
|--|-------|---------------|
| 課程   | 教室    | Zoom ID       |
| (華)主日福音的宴席   | 粵語崇拜堂 | 831 4510 6230 |
| (華)聖經概覽(4)   | A206  | 894 4900 5629 |
| (華)創世記(2)  | A213  | 826 6821 5312 |
| (華)羅馬書   | A122  | 868 8823 9320 |

2/12/2023 粵語堂葉永華牧師

## 證道題目

禱告

提摩太前書 2:1-7

## 2/12/2023 報 告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 參與室內聚會戴不戴口罩，按個人需要自行決定。但仍鼓勵大家戴口罩。
3. 主日「福音」饗宴。11:15am 用粵語崇拜堂。今天陳培材弟兄主講：「人生下半場」。2/19 陳煌輝傳道主講：「幻影般的人生，我有什麼指望呢？」邀請朋友來聽福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
4. 教會已經由電子郵件發送給您 2022 年奉獻記錄 REALM 的鏈接。如果您還沒有收到電子郵件或鏈接，教會可以郵寄給您。請發送電子郵件至 "fundrccc@gmail.com," 請留下您的姓名與地址。謝謝。
5. 2023 年 VBS 訂於 7/17-7/21 舉行，請大家預留時間。
6. NCSU 團契恢復實體聚會並提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource → activity registration → [NCSU Student Fellowship Meals Signup](#) 上登記。
7. 從 2 月開始，我們教會將與北卡台福教會的弟兄姊妹暫時共用我們的舊堂約六個月。這樣我們就在台福教堂翻修教堂期間幫助他們。請向台福基督教會兄弟姐妹表達我們主裡的愛和尊重。謝謝。

## 兒童事工報告

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。  
地點在舊堂, 課程如下：  
實體兒童主日學: 9:30-10:45am  
實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm  
周五有 AWANA 課程。

## 青少年事工報告

1. 新信徒和洗禮班 – 如果你已經接受耶穌為你的主和救主，但還沒有受洗，請虔誠地考慮加入我們的新信徒和洗禮班，跟隨耶穌跨出信心和愛順服耶穌的下一步。我們將在接下來的周五 2/17、2/24、3/10 下午 6:30-7:15 上課。地點在 201 室
2. 青少年團契星期五聚會 – 歡迎參加 2/17 星期五晚上 7:30 pm 的青少年團契。這週主題是: "The Challenge for 2023"。
3. 週三青少年禱告會 – 歡迎參加 2/15 週三 7:00PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
4. 青少年主日學 – 歡迎參加每個主日 9:30 – 10:55 AM 的實體主日學。我們同時也有線上主日學 9:00-9:45。
5. 青少年靈修計劃 – Winning the War in your Mind – 2/14-20。請聯繫 Jerry 牧師參加新的靈修計劃。
6. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人 – 如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

## 請為下週主日講員代禱

| 日期        | 國語    | 粵語    | 英語         |
|-----------|-------|-------|------------|
| 2/19/2023 | 陳百鍊傳道 | 丁少文傳道 | Pastor Rob |

| 粵語成人主日學課程 2022 冬季班(12/4-2//26/2023)11:15am – 12:30pm |       |               |
|--|-------|---------------|
| 課程   | 教室    | Zoom ID       |
| (粵) 福音班  | A134  |               |
| (粵) 中國基督教史   | 教會圖書館 | 854 6433 7540 |
| (粵) 明白神的旨意   | A204  |               |